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Vragen van het lid Polderman (SP)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over
oormerkweigeraars. (Ingezonden
5 oktober 2009)

1
Kunt u als medewetgever van
Nederland en niet als wethouder van
Europa een antwoord geven op de
vraag of u het billijk vindt dat door de
toepassing van Europese regelgeving
Nederlandse oormerkwijgeraars een
dubbele prijs betalen voor hun
opvatting dat oormerken ongewenst
en ongezond zijn?1

2
Kunnen oormerkweigeraars op grond
van het feit dat ze tegen meerkosten
voldoen aan alle verplichtingen die
daaruit voortvloeien, en door de
Algemene Inspectiedienst (AID) zijn
gedoogd als erkend
oormerkwijgeraar, bij invulling van
het registratieformulier niet volstaan
met het aankruisen van het vakje «ja»
bij de vraag of de dieren zijn voorzien
van oormerken, mede gelet op het
kleine aantal waarom het gaat?2

Zo nee, waarom niet? Zo ja, kunt u de
oormerkwijgeraars hierover
informeren en hen desnoods
begeleiden bij het invullen het
formulier?

3
Indien volgens de Europese regels
geen uitzondering valt te maken voor
oormerkweigeraars bent u dan bereid

zich, als vertegenwoordiger van
Nederlandse belangen in Europa, in
te spannen om die regels als zodanig
te wijzigen? Zo nee, waarom niet?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 34.
2 Betreft het rapport «Fysieke controle I&R
runderen» met in de kolom eindresultaat bij
vraag nr. 38 slechts de keuze Ja / Nee.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2009Z17988
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


